
Fra: Kjell Johansen <kj1001@online.no> 
Sendt: 18. august 2014 15:40 
Til: POSTMOTTAK BGA 
Emne: Hjelp til eldre i bydelen 
 
Att: Politisk ledelse  
 
Hei. 
Jeg starter uformelt. Det er meg. 
Uformelt i denne forbindelse er også nesten dannet og hyggelig, noe jeg faktisk ikke vet om jeg har lyst 
til å være. 
Allikevel blir det som det er. 
 
Idag satte jeg nesten morgenkaffen i halsen. 
Det burde jeg kanskje ha gjort og blitt ferdig med alt. 
Da hadde jeg senere kanskje sluppet å komme i en situasjon som jeg ser at noen eldre og syke kommer i 
her i min bydel. 
 
Selv har jeg frem til idag vært avhengig av hjemmmesykepleie, noe jeg har vært i snart 3 år. 
Takk og pris har jeg all grunn til å være fornøyd med den hjelpen jeg har fått. 
Det har jeg gitt uttrykk for til dem det gjelder. 
 
Derfor er jeg vel også så skuffet over det jeg leste idag om at eldre og syke mister hjelp til handling, av 
hjemmehjelpen. 
Jeg leste at lederen for den adm delen sa at det også var for å avlaste de ansatte. 
 
Kan det bevitnes og/eller bekreftes av de ansatte så ville det være fint. 
Jeg har jo min tvil om det, men? 
 
Videre så tenker jeg over om dette er et administrativt ønske uten politisk dekning? 
Jeg tror egentlig ikke det. 
Hvis jeg har rett i min tankegang ber jeg om at politikerne bekrefter det. 
Hvis dere har hatt hjerte til å vedta dette (se på han som idag er avbildet i Aftenposten) så stå frem nå. 
Si at dere ønsker det sånn. Si at dere unner de eldre og syke dette. 
 
Hvis dere mener å ha gode unnskyldninger eller grunner til å gjøre dette så frem med det også. 
 
Mer var det ikke idag. 
Jeg skal i påvente av svar forsøke å ikke sette kaffen i halsen. 
 
Med hilsen 
Kjell Johansen 
Steenstrupsgate 23 
0554 Oslo 
 
Mob 908 54 966 


